

Title (en)

Lamp holder device for an articulated lamp assembly comprising a light head

Title (de)

Lampenträgereinrichtung an einer Gelenkleuchte mit einem Strahlerkopf

Title (fr)

Dispositif porte-lampe pour luminaire à bras articulés comprenant une tête d'éclairage

Publication

EP 0961077 A2 19991201 (DE)

Application

EP 99110037 A 19990521

Priority

DE 19822974 A 19980525

Abstract (en)

The radiation head is constructed of at least three assembled parts, namely a radiation housing (1), an insertion part (2) and a plug part (3). The insert part is inserted through the insert opening (1.2) in the radiation housing (1) and the plug part (3) is inserted in the corresp. plug opening (1.3) in the radiation housing. An electric bulb carrier is located in a recess (2.3) in the insertion part. The bulb contacts (5,6) are arranged in the plug part (3).

Abstract (de)

Eine Lampenträgereinrichtung an einer Gelenkleuchte mit einem Strahlerkopf. Sie ist aus mindestens drei zusammensetzbaren Teilen aufgebaut, nämlich einem Strahlergehäuse (1), einem Einsatzteil (2) und einem Durchsteckteil (3). Das Einsatzteil (2) wird durch die vordere Einsatzöffnung (1.2) in das Strahlergehäuse (1) eingesteckt und danach wird durch eine Durchstecköffnung (1.3) das Durchsteckteil (3) in das Strahlergehäuse (1) eingesteckt und durch eine Ausnehmung (2.3) des Einsatzteils (2) hindurchgesteckt. Im Einsatzteil (2) befindet sich ein Lampenträger (2.1-2.2), während im Durchsteckteil (3) die Lampenkontakte (5, 6) angeordnet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

F21V 19/00

IPC 8 full level

F21V 19/00 (2006.01); **H01R 33/22** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21V 19/00 (2013.01); **H01R 33/22** (2013.01)

Cited by

DE10049642C2; DE202018105238U1

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0961077 A2 19991201; EP 0961077 A3 20000308; DE 19822974 A1 19991202

DOCDB simple family (application)

EP 99110037 A 19990521; DE 19822974 A 19980525